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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tekinthető meg a Nemzeti Akkumulátor Iparági 
Stratégia 2030 frissített verziója, és az ehhez kapcsolódó stratégiai környezeti vizsgálat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy CNBC-nek adott interjújából értesült az ország, hogy két újabb giga beruházásról egyezett meg
a kormány piacvezető kínai nagyvállalatokkal.

Az egész ország számára hatalmas környezeti kockázatot vállalva, stratégiai környezeti vizsgálat és
az érintett helyi lakosok megkérdezése nélkül telepítik ide ezeket az óriási víz- és energiazabáló
akkumulátorgyárakat.  Ezzel  az  ázsiai  akkumulátorgyártó  nagyhatalmak  gyarmatává  és
veszélyeshulladék-lerakójává teszik hazánkat, növelik energiafüggőségünket és miközben amúgyis
folyamatosan  szárazodik  az  ország,  elpazarolják  vízbázisainkat.  Mindeközben  a  felelőtlenül
működő  nagyvállalatok  szinte  hétről-hétre  produkálnak  kisebb-nagyobb  üzembaleseteket,  nem
tartják tiszteletben törvényeinket, a magyar emberek életét és egészségét veszélyeztetik.  Meddig
mehet ez így?

Ezért a következő kérdésekre várok miniszter úrtól a választ:

• Hol tekinthető meg a Nemzeti Akkumulátor Iparági Stratégia 2030 frissített verziója, és az 
ehhez kapcsolódó stratégiai környezeti vizsgálat? A jelenleg elérhető verzióban ugyanis a 
legnagyobb beruházások nem is szerepelnek, a stratégiai környezeti vizsgálat létezését 
pedig megkérdőjelezzük, hiszen senki nem látta még.

• Mely újabb cégekkel állapodott meg a kormány – melyekről a CNBC interjúban beszélt – ,
ezek mekkora beruházások, mekkora állami támogatásokat ígértek hozzá, hol tervezik 
megvalósítani ezeket, és történte egyeztetés az érintett település lakosaival? Kérték-e a 
beruházásokhoz az érintett helyi lakosok beleegyezését?

Válaszait előre is köszönöm!

Keresztes László Lóránt


